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01  Opening 

 De voorzitter meldt het verzoek van de heer Olthof om namens J.c. Missing 
(Medemblik) te mogen inspreken over de voorgenomen verbouwing De Muiter, 
opgenomen in de Begroting 2019 nieuw beleid (Hoofdstuk 4.4). De commissie besluit 
positief over het verzoek.  

 
02  Vaststelling agenda  

  De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld, waarbij de heer Olthof gelegenheid krijgt 
in te spreken. De heer Olthof deelt mee dat jc Missing al geruime tijd betrokken is 
bij plannen van de gemeente voor een verbouwing van de Muiter.  Het jc heeft op 
zichzelf geen belang bij een verbouwing en gaat er in ruimte en mogelijk ook in 
situering erop achter uit. Dit gaat ten koste van bezoekers en vrijwilligers. De 
huidige situatie bevalt erg goed en is met inzet van veel vrijwilligers gerealiseerd. Hij 
is van mening dat er geld over de balk wordt gegooid. 
Op vragen van de commissie antwoordt de heer Olthof dat het jc vijf dagen per week 
open is en afhankelijk van het weer door 20 – 35 jongeren wordt bezocht. Hij vraagt 
aandacht voor deze zaak bij de raad, omdat hij van het kastje naar de muur wordt 
gestuurd en er langdurig onzekerheid is. Dit gaat ten koste van het jongerenwerk. Hij 
heeft zorg over de toekomstige ingang van het jc, omdat de nabijheid van de moskee 
voor sommige jongeren leidt tot ongewenste sociale controle. De heer Olthof vreest 
dat door de verbouwing de huur straks omhoog zal gaan, terwijl de ruimte voor het 
jc afneemt.  
Op vragen aan de wethouder antwoordt wethouder Fit dat de aanleiding is de 
groeiende school De Dijk en de bezuinigingstaakstelling voor de bibliotheek. 
Gelijktijdig wordt de entree verbeterd. Ook worden duurzaamheidsmaatregelen 
getroffen. Het budget van € 385.000,- is samengesteld uit € 300.000,- 
verbouwkosten, € 30.000,- ambtelijke inhuur, € 55.000,- verduurzaming. Op dit 
moment wordt gesproken over een vlekkenplan van de architect. Dit gebeurt op basis 
van gesprekken met de huurders.  Met gebruik van flexibele wanden zijn er veel 
mogelijkheden. De mogelijkheid bestaat dat uiteindelijk niet alle 



huurders/gebruikers staan te juichen bij de eindoplossing, maar de optie aanbouwen 
is te duur. Jc Missing is op dit moment wat ruim bemeten.  

 
03 Vaststelling concept-besluitenlijst commissie B&M 8 oktober 2018 (technische 

behandeling begroting) 

  De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld.  

 
04  Rvs Programmabegroting 2019 (DOC-18-097055) (Portefeuillehouder: D. Kuipers) 

1e TERMIJN:  
fracties krijgen elk 5 minuten gelegenheid om aan te geven of en zo ja welke 
moties en/of amendementen zij overwegen m.b.t. de begroting. 
Per fractie worden de moties en amendementen die worden overwogen genoemd en 
toegelicht. Dit is in onderstaand schema samengevat. Voor een uitgebreidere 
toelichting wordt verwegen naar de bijlage. 
  

Toelichting van de fracties op de mogelijke moties/amendementen 
CDA: Tijdens het behandelen van de cultuurnota gaven wij al aan dat wij het belangrijk vinden 
dat alle acties in de nota worden uitgevoerd, ook al hangt daar een kostenplaatje aan. In de 
begroting zijn de absolute basis, ondergebracht als scenario één, en onderdelen die gericht zijn 
op bereikbaarheid, toegankelijkheid en leefbaarheid opgenomen. Echter de financiering voor 
evenementen, musea, cultuurverenigingen en cultuureducatie zijn niet opgenomen. En als CDA 
willen wij daarom een amendement indienen om de ton die nodig is om scenario drie uit te 
voeren, ook mee te begroten. Als dekking denken wij hiervoor in eerste instantie aan de reserve 
personeel omdat hier nu structureel meer geld voor de organisatie in de begroting is opgenomen. 
En graag horen wij van andere partijen hoe die hierover denken en/of er door hem ook aan 
andere mogelijkheden voor financiering gedacht is. 
Wij hadden een motie voorbereid. Dat ging over een financiële waardering voor De Zonnebloem. 
Wij vinden De Zonnebloem belangrijk want zij zetten zich onverminderd in voor de bestrijding 
van eenzaamheid. Het stuk is technisch getoetst en daaruit is gebleken dat dit voor 1 juni binnen 
had moeten. Vandaar dat wij het op een ander moment, en dat zal aankomend voorjaar, opnieuw 
zullen indienen. Dat was het. Tot zover. 
PWF:  Als eerste een motie over het accommodatiebeleid. We zien de laatste tijd heel veel 
voorstellen langskomen, onder anderen de blaashal Wognum die eventueel gaat komen; 
verbouwing De Muiter; de tennisvelden. Ja, daar zijn wij het niet mee eens. Wij vinden gewoon 
dat dat allemaal thuishoort in het accommodatiebeleid en daar hebben wij een motie voor 
gemaakt. De strekking van de motie is dat het college binnen zes maanden een voorstel moet 
doen voor een accommodatiebeleid in de brede zin, en dat de raad geen voorstellen meer te 
doen op dit gebied totdat het accommodatiebeleid is vastgesteld. Dan hebben we nog een motie 
over een ambtenaar Subsidie. Wij constateren dat er voor heel veel dingen subsidie mogelijk is, 
maar dat dat pas achteraf altijd bekeken wordt. Eigenlijk wil de PWF een budget vaststellen 
vanuit Duurzaam Medemblik. Dat verhogen, zodat er een ambtenaar Subsidie komt. Die willen we 
aanstellen voor een jaar. En na een jaar eventueel evalueren om te kijken of het inderdaad wel 
oplevert wat wij willen. Want wij denken dat het qua subsidies, Europees en landelijk, veel meer 
te halen is dan dat er nu gehaald wordt. Dan hebben wij nog een motie over arbeidsmigranten. 
Nou, we hebben de themaraad over arbeidsmigranten gehad. Daar kwamen best wel … Ja, het 
was een openbaring. Wij roepen het altijd, alleen om het nu uit de mond van de ambtenaren te 
horen, dat was wel heel verhelderend. Wij hebben daar een motie voor gemaakt met het verzoek 
aan het college met beleid te komen hoe zij uitbuiting van arbeidsmigranten structureel wil 
voorkomen, en met beleid te komen hoe zij de handhaving  - met als voorbeeld Kompas – wil gaan 
uitvoeren. Dan hebben we nog twee moties op het gebied van duurzaamheid. De eerste is over 
dat we samen met de gemeentes in West-Friesland, dat er een beleid ontwikkeld moet worden 
waarbij alle woningen in West-Friesland de komende 30 jaar energieneutraal gemaakt moeten 
worden. In 2019 beginnen met de uitvoering en dan de financiering hiervan te laten gaan via de 
gemeente. Wij nemen als voorbeeld het rapport Platform 31 wat in de gezamenlijke raad is 
besproken. En daar staan allerlei voorbeelden in hoe dit mogelijk is. En die geeft ook aan dat dit 
eigenlijk de trend is die de gemeentes moeten volgen en dat dit ook landelijk beleid is. Dus laten 
wij dat gewoon gaan uitvoeren. Dan hebben we nog een motie over duurzaamheid en die gaat 
over: verzoekt het college om met een voorstel te komen waarin is uitgewerkt dat inwoners die 
hun woning duurzaam hebben gemaakt, een verlaging van de ozb krijgen. En deze hebben wij 
opgesteld omdat we zien dat mensen die hun woning duurzaam maken, daar stijgt de ozb-waarde 
… Of de WOZ-waarde, die stijgt, waardoor ze meer ozb moeten betalen. Dan hebben we nog een 
motie over de externe inhuur. Hierbij verzoeken wij het college de inhuur van externen te 



minimaliseren en de uitvoering te zoeken binnen de eigen organisatie; de inhuur van externen 
voor het opmaken van rapporten te minimaliseren; bij structurele personele problemen terug te 
komen naar de raad met een voorstel. Wat we zien is dat het ambtenarenapparaat kreunt en 
piept onder een tekort aan personeel en dat dit opgevuld wordt door externen in te huren. 
Volgens ons is dat gewoon een bypass om toch maar aan dat personeel te komen. Dan hebben we 
nog een motie over de leges voor evenementen. We hebben geconstateerd dat de leges voor de 
evenementen niet kostendekkend zijn. Nou, daar zijn wij vaker mee gekomen. Wij vinden dat die 
voor commerciële partijen welke een vergunning voor evenementen en markten aanvragen, 
kostendekkend moeten zijn. Dan hebben we nog een motie pas op de plaats: verzoekt het college 
een pas op de plaats te maken met uitgaven voor bijeenkomsten en borrels, vernieuwingen van 
gebouwen, enzovoort; naar uitgaven te kijken of deze wel echt doelmatig zijn voor een beter 
functionerende gemeente, of dat het zijn inwoners geluk brengt. En als laatste hebben we een 
motie over een wandelpad. We hebben gezien dat een hele hoop mensen binnen de gemeente 
bezig zijn met hun gezondheid, alleen dat er bijna in geen enkele keren een mooi verlicht 
wandelpad is waardoor mensen in de winter niet naar buiten durven te gaan om toch hun 
activiteiten te beoefenen. En daar hebben wij dan ook een motie voor gemaakt, omdat het 
college er zorg voor draagt dat er in elke kern een verlichte wandelroute komt. 
PvdA:  In samenwerking met GemeenteBelangen willen wij kijken of wij volgend jaar in eerste 
aanzet kunnen geven aan het parkeerprobleem in de stad Medemblik, in dit geval dan specifiek 
om het buiten gratis parkeren. Want de hete aardappel wordt maar vooruitgeschoven en er 
gebeurt niks. Dus daar zijn we nog mee bezig om dat voor te bereiden. En verder denken we ook 
nog om met een motie of een amendement te komen om inkoop sociaal domein, dan wel 
schoolmaatschappelijk werk – want schoolmaatschappelijk werk staat als PM-post – om die toch 
met een bedrag op deze begroting voor 2019-2022 te krijgen 
Samen met D66, GroenLinks, PW2010, ook al met PWF gezamenlijk een motie klaar richting … 
Rondom het thema duurzaamheid, om de extra investeringen die wij de komende jaren gaan doen 
in dit thema ook letterlijk terug te zien komen voor onze inwoners. Dus oftewel: dat we aan de 
slag gaan met verduurzaming van ons maatschappelijk vastgoed; verduurzaming van lage en 
middensegment koopwoningen. Dat mensen gestimuleerd worden om daar energiebesparende 
maatregelen te nemen. Het bestrijden van energie-armoede, en ook om ondernemers in de regio 
te stimuleren en samen met de LTO en ondernemersorganisaties om hun taken met zonnepanelen 
te kunnen bemannen.  
PW2010: over het schoolmaatschappelijk werk waren wij ook bezig met een motie. Dus dat zullen 
we dan liever samen doen met de PvdA. Wat betreft de cultuurnota: wij hebben ook gestreden 
voor scenario 3, dus wat dat betreft kunnen we aansluiten bij het CDA. Maar ook willen wij nog 
speciaal … Wij overwegen ook nog een motie voor het inzetten van de muziekscholen voor 
muziekonderwijs op de basisschool. Dan overwegen wij moties voor … We hebben gemerkt dat er 
heel veel mensen problemen hebben om bijtijds hulp te krijgen. En wij overwegen een motie om 
een soort vervangerspool van mensen te maken die direct ingezet kunnen worden als rondom 
mensen, mensen wegvallen die de zorg op zich nemen. En dat zou ook van de meest gevraagde 
hulpmiddelen, zou eigenlijk ook in beperkte voorraad aanwezig moeten zijn. Want de meeste 
mensen komen hier te laat om hulp vragen om een en dat is eigenlijk de hulp gisteren nodig 
geweest. Wat betreft de onderhoudsservice, dan is het ook zo dat het is dat er … Even kijken, 
hoor. Nou, die laat ik even zitten. Wat betreft de heffingen: ik heb net vandaag een amendement 
langs zien komen van de VVD over de afvalstoffenheffing en wij waren daar ook mee bezig. Dus 
we moeten maar even in gesprek gaan. En dat geldt eigenlijk ook over de 5 ton die begroot is 
voor de formatie van de organisatie. Maar ik heb daar ook al met andere partijen over gesproken, 
dus dat laat ik aan hen voorlopig even om dat verder uit te werken. Dat scheelt mij tijd. Dan, ja, 
we hebben nog niets gehoord over die onderhoudsservice, dat dat toch wel slecht gaat eigenlijk.  
Wij willen verruiming van het beleid voor huisvesting voor jongeren en starters. Zo moeten 
mogelijkheden zoals bijvoorbeeld Tiny Houses uitgediept worden en ook daadwerkelijk omgezet 
worden in beleid. Verder pleiten wij ervoor om deze woningbouw- en huisvestingsproblematiek 
voor de jongeren te ondersteunen door instelling van bijvoorbeeld de jongeren-Raad die een 
aantal keren per jaar bijeen kan komen om hun voornoemde huisvesting, ze hebben wellicht ook 
andere problemen, te bespreken. Dit zou volgens ons een mooie manier van participeren zijn en 
ook een manier om jongeren bij de politieke besluitvorming te betrekken. Ten aanzien van een 
jongerenraad of een ieder geval een jongerenklankbordgroep overwegen wij een motie. 
GroenLinks: Het college heeft dat geld redelijk verdeeld en we kunnen in grote lijnen mee gaan 
met deze begroting, maar we hebben toch een aantal punten. Allereerst: er komt meer geld voor 
duurzaamheid. Dat is mooi. Maar hoe besteden wij dat? Iedereen, ook mensen met lagere 
inkomens, moeten hun huizen kunnen verduurzamen. En daarna zullen wij maatschappelijk 
vastgoed verduurzamen, en dat bedrijven hun verantwoordelijkheid gaan nemen. We hebben ook 



al dat links en rechts, her en der gehoord, dus we zullen dat ook samen met andere mensen 
opnemen. Zeker die bedrijven die nu veel gas gebruiken, willen we dat die ook meer gaan doen. 
In de gemeente zijn veel agrarische loodsen met grote oppervlakten aan daken. Deze daken 
kunnen vol met zonnepanelen voor eigen behoefte, maar kunnen ook ter beschikking gesteld 
worden aan burgers die geen daken hebben. Met PW2010 … Nee, met PvdA en met PWF en met 
D66 hebben wij al een motie in voorbereiding. En met PW2010, ja. Het tweede punt: we horen 
her en der de roep om kleinere en goedkopere woningen. D66 heeft het initiatief genomen om op 
grond daarvan, omdat we het over horen, tot een actualisatie van het woningbouwprogramma te 
komen. En wij hebben met ze mee gedacht en deze motie zal D66, zal die verder gaan 
presenteren. Maar het gaat ons en voornamelijk om dat we heel goed gaan kijken naar de 
behoefte van kleinere woningen. En dan het derde punt: de cultuurnota is vastgesteld en daarin is 
gekozen voor scenario twee. Maar wij willen heel graag naar scenario drie, en dat kost € 100.000 
extra. CDA heeft al uitgelegd waar het eventueel het geld vandaan zou kunnen komen en die 
heeft ook uitgelegd wat we daarvoor extra hebben, bijvoorbeeld meer gaat er naar de grotere 
musea. Maar wij hebben ook het idee om € 30.000 die nu uit het kernenbudget wordt gehaald en 
overgeheveld, om die € 30.000 te besteden daaraan. En dan blijft er dus nog een budget van € 
70.000 waar we nog dekking voor moeten zoeken, die blijft dan over. Even kijken wat ik nog meer 
wilde zeggen. Ja, eigenlijk, wat een beetje in de buurt komt wat PWF ook heeft gezegd: we 
hebben het gezien bij de verplaatsing van die tennisbanen van € 70.000. Ook wij vinden het 
ongelooflijk belangrijk dat we binnen een zo kort mogelijke termijn, dat er een nieuw 
accommodatiebeleid komt. En met hele duidelijke uitgangspunten. Dat we voortaan weten waar 
we dit soort dingen op kunnen baseren. Even kijken. Ja, voorzitter, dat was in eerste instantie 
was … Ja, dit waren onze ideeën. Maar eigenlijk heel concreet wat het onze koker komt, dat is 
dus de cultuurnota, scenario drie. En die andere, dat gaan we samen met de andere partijen 
doen. 
D66: samen met GroenLinks een motie over woningbouw. Die motie heeft twee hoofdlijnen. De 
eerste hoofdlijn is, er is op zeer korte termijn – mevrouw Manshanden zei het al – overal in de 
regio een grote behoefte aan huur- en koopwoningen in de lagere prijsklassen. Wij stellen voor 
dat het college in VVRE-verband gaat pleiten voor een gezamenlijk aanvalsplan om de ergste nood 
te lenigen. Laten we kijken op welke locaties in West-Friesland heel snel kan worden gebouwd en 
neemt dat mee in de lobby richting provincie. Pak alles aan: leegstaande bedrijfspanden, 
schoolgebouwen, open plekken. Denk aan tijdelijke huizen, tiny houses, et cetera. Het tweede 
element is voor de wat langere termijn. Wij signaleren dat er blijkbaar toch twijfels zijn ontstaan 
of de bevolkingskrimp waar we in deze raad al een tijdje vanuit gingen, nou wel daadwerkelijk 
doorzet. Als dit inderdaad anders ligt, dan komt de gedachte aan het bouwen voor de overloop 
van de MRA wellicht ook in een ander daglicht te staan. Dan zou onze woonvisie misschien ook 
niet helemaal actueel meer zijn. Daarom is het goed nog eens een keer te kijken wat de actuele, 
onderliggende cijfers van onze bouwplannen moeten zijn. En we zullen ook prioriteiten moeten 
stellen, want ook voor de wat langere termijn is de capaciteit van de bouwsector beperkt. De 
tweede motie: heffingen. Verlagingen van heffingen, gaat dat over. Die is in het algemeen 
aangekondigd in het coalitieakkoord en vervolgens nog een keer met ongeveer dezelfde algemene 
bewoordingen in het collegeprogramma. Maar als de burgers in deze periode daar nog iets van 
moeten gaan merken, dan moet er in het volgend voorjaar toch wel een plan liggen. Welke 
heffingen gaan omlaag en waar komt dat dan ongeveer op neer? Ook daar een motie over. En 
aangezien niemand in deze raad zal vinden dat heffingen nodeloos hoog moeten zijn, verwachten 
wij toch wel uw aller instemming daarmee. En een derde motie, over duurzaamheid, 
overeenkomstig de PvdA.  
BAMM:  had verschillende moties naar voren willen brengen: die van woningbouw en van de 
duurzaamheid. Daar sluit de fractie bij aan.  
GemeenteBelangen: We hebben in totaal vijf moties.  De eerste heeft te maken met onze 
buitenbaden. We gaan heel erg veel debatteren over het binnenbad en de subsidie die daarbij 
hoort, maar de buitenbaden die hebben ook te maken met een eventuele nieuwe btw-
regelgeving. Dus daarvan willen we graag ook dat daar een onderzoek naar gaat doen, wat de 
nadelige gevolgen zijn voor de buitenbaden. En eventueel ook kijken wat daar de extra 
subsidiebehoefte aan is. Verder: AED’s, gemeente-AED’s. Wij hebben in onze gemeente redelijk 
wat gemeentelijke AED’s hangen. Wij merken op dat in drie kernen, en dat zijn vooral de kernen 
Onderdijk, Wervershoof en Zwaagdijk-Oost, dat de gemeentelijke AED’s wat achterblijven. En 
ook daar willen wij graag aandacht voor hebben, dat ook daar het bereik goed is. Even kijken. 
Dan nog over de jeugdsubsidie van de sport. Kleine verenigingen zijn erg belangrijk en daar 
moeten we erg zuinig op zijn. Om dat ook eigenlijk te ondersteunen vinden we dat eigenlijk het 
basisbudget van € 500 verhoogd zou moeten worden naar € 1000. Maar verder, de subsidieplafond 
daarbij gelijk houdend. En verder denken wij nog na over een prestatie-indicatoren voor het 



cultuurbeleid voor wat betreft de schooljeugd in relatie tot het cultuurbeleid wat scenario 3 
inhoudt. 
En een aanvulling op de PvdA, want de parkeerdruk in Medemblik is erg hoog. Afgelopen jaren 
zijn er diverse pogingen gedaan om dit op te lossen en zijn tot op heden allemaal gestrand of niet 
tot uitvoering gekomen. Ik denk dat we samen met andere partijen, en ik denk dat er misschien 
nog meer zijn, een motie, amendement gaan klaarmaken. En op bladzijde 66 onder puntje 36, 
daar staat Parkeren in Medemblik met een PM-post. En wij zullen met dat amendement of motie 
komen om die PM-post een invulling te geven voor een bedrag dat in ieder geval het parkeren in 
Medemblik in 2019 uitgevoerd gaat worden.  
ChristenUnie: zal met een motie of amendement komen, dat zal een amendement kunnen zijn, 
op post 3, 4, 14 en 30, waarvan de totale formatie-uitbreiding op 790 begroot is. Daarboven zien 
wij nog een post staan van het generatiepact van 80k waarvan al eerder middelen beschikbaar 
zijn gesteld. Er zullen zeker niet alles schrappen, laat ik dat ook even helder zijn, want daar gaat 
het ons niet om. Daarna horen wij ontzettend veel … Ik hoor het zelfs nog de wethouder zeggen: 
ja, als iets gaan doen, dan moeten we toch ook weer inhuren. Dus ik heb geen idee waar die 
formatie-uitbreiding allemaal voor nodig is. Maar voor elk project, zelfs op een zwembad, kunnen 
we er ook wel weer 1 miljoen bij optellen. Dus daar zullen wij zeker op terug komen. Wij waren 
ook op de afvalstoffenheffing, hoewel je eigenlijk dit moeilijk vindt om hier dit het amenderen. 
Want eigenlijk staat er niks. Het enige is dat wij niet van plan waren om daar een verhoging op te 
krijgen. Dat is het enige duidelijke wat wij hier kunnen neerzetten. Als we kijken naar het 
accommodatiebeleid: ook wij hadden dat opgeschreven, dat mist eigenlijk de visie, missen we 
daaruit op het accommodatiebeleid. Die zullen wij ook inbrengen. Ja, even kijken, voorzitter. 
Dan ga ik terug naar mevrouw Selders: wij zullen uw motie steunen op de cultuurnota. Ook wij 
gingen toen voor scenario drie. Wij zullen het alleen niet eens zijn met uw dekking. Dat is even 
een punt, ook omdat wij al een motie indienen op personeel. Mocht dat het niet halen, dan zullen 
wij dan maar het ton van het personeel via Cultuur doen, maar het is een rare dekking op zich. 
Die arbeidsmigranten, daar wacht ik even op.   
VVD: drie amendementen zijn al vandaag verspreid. Er zal er hoogstwaarschijnlijk nog eentje 
bijkomen, daar kom ik straks op terug. We beginnen met de afvalstoffenheffing. Dat is ook al 
door een paar andere partijen genoemd. We weten dat de gemeente in overleg is met de HVC om 
een dienstverleningsovereenkomst te maken. Die zal helaas nog niet voor de start van het nieuwe 
jaar bekend zijn, in ieder geval wat de effecten zullen zijn, financieel, op het tarief 
afvalstoffenheffing. De verwachting is wel dat het lager zal uitvallen – zoveel is inmiddels al 
doorgeschemerd. Wij vinden trouwens ook dat dat gewoon moet gebeuren want we betalen veel 
te veel geld aan afvalstoffenheffing een en ook aan die HVC. En wij stellen als VVD voor om in 
afwachting van die nieuwe dienstverleningsovereenkomst op zijn minst het tarief te gaan 
bevriezen. Dus dat betekent dat we voorstellen om in 2019 het zelfde tarief afvalstoffenheffing 
als dit jaar. En als dan volgend jaar meer duidelijk wordt over het werkelijke tarief, dat we dat 
dan eventueel met terugwerkende kracht weer verwerken in het tarief voor 2020. Dus het is een 
soort principe-uitspraak: moet mogelijk ook weer geamendeerd worden in december bij de 
verordening van de belastingen. Maar in de begroting willen we daar een alvast een principe-
uitspraak over doen. Dan over het Huis van Medemblik: het college stelt voor om 5 ton te 
begroten voor het verder herinrichten van het gemeentehuis. Er staan ook een paar PM-posten in 
de daarop volgende jaren geboekt. Ja, er wordt sowieso al heel veel geïnvesteerd, volgend jaar 
en de jaren daarna. Ik hoef niet alle projecten op te noemen. Ik ben niet per se tegenstander van 
het herinrichten van het gemeentehuis of het verbouwen van een afdeling om een andere 
werkwijze … Ik heb dan nog niet echt een mening over, maar ik wil graag wel dat dat een apart 
raadsvoorstel wordt. En wij willen niet op voorhand 5 ton daarvoor beschikbaar stellen. Even ook 
in wetenschap en in ons achterhoofd houdende dat de vorige keer dat we geld hebben bestemd, 
ineens bleek dat het € 60.000 duurder was. Dus ik wil gewoon weten: waar gaat het geld aan 
besteed worden? Kom met een apart raadsvoorstel en dan kunnen we het er inhoudelijk over 
hebben. Dus wij willen die 5 ton vooralsnog gewoon als PM-post omzetten. Nou, een amendement 
over Overspoor. Dat is eigenlijk gewoon gekopieerd en geplakt van wat ik vorig jaar ingediend. 
Toen hebben wij een directe ontsluiting op de A7, om dat als PM-post op de begroting te zetten. 
Meerjarig ook. En ik vind het een heel gek dat het dan zomaar ook van het lijstje verdwenen is. 
Dus ja, dan dien ik het maar opnieuw in, om dat wederom te doen. En vorig jaar werd het 
unaniem gesteund dus ik heb goede hoop. Tot slot: het amendement bouwen in de kleine kernen. 
Nou ja, wij merken dat in onze gemeente een grote vraag naar woningen is. Dat is bij iedereen 
evident. Wij weten ook dat er heel veel aanvragen zijn voor bouwplannetjes, zowel de grotere 
plannen als juist de inbreilocaties – herbestemming van bepaalde panden en zo. En dat heel veel 
van die aanvragen momenteel blijven liggen omdat er onvoldoende capaciteit is om zowel die 
vergunningsaanvragen te beoordelen, maar ook om bestemmingsplanwijziging in te schrijven en 



nieuwe bestemmingsplannen te schrijven. En wij willen eigenlijk die grote stapel wegwerken, 
want het woningtekort is denk ik echt de grootste uitdaging die deze gemeente heeft momenteel, 
maar ook de komende jaren. En wij stellen dus voor om in 2019 incidenteel een budget van € 
150.000 de ramen voor het behandelen van vergunningaanvragen en het realiseren van 
bouwplannen in de kleine kernen. En dat willen we dekken uit de bestemmingsreserve Personeel 
waar, uit mijn hoofd, nog 8 ton of iets dergelijks in zit, om de stapel weg te werken. 
   
  

05 
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Reflectie van het college op de aangekondigde moties en amendementen  

Wethouder Kuipers spreekt namens het hele college.  Het is voor het college lastig 

om inhoudelijk op de verschillende moties en amendementen in te gaan. Er liggen 

nog geen moties en amendementen voor, behalve dan de drie amendementen van de 

VVD, maar daar is nog niet echt op in gegaan. In de begroting komen een aantal 

thema’s terug, zoals de basis op orde. Er werd door een aantal fracties gezegd dat 

daar wellicht nog ruimte is. Echter,  de organisatie komt slechts piepend en krakend 

tot een aantal goede voorstellen. Het ziektepercentage is te hoog om alles goed te 

kunnen doen. Ook de externe inhuur zou geminimaliseerd moeten worden. Het 

college gaat hier zeer voorzichtig mee om, want eerst is opvang in de organisatie 

nodig. Een klemmend verzoek om in ieder geval hier rekening mee te houden.  

Bij de grote projecten is inhuur nodig. Bij voorkeur natuurlijk wordt dit uitgevoerd 

met eigen personeel. Het college staat net als de raad achter de 

duurzaamheidsopgave. Het accommodatiebeleid staat voor een ton in de begroting, 

om hiervoor beleid op poten te zetten. Het college wil op termijn middelen 

beschikbaar stellen voor dit beleid. De afvalstoffenheffing is afhankelijk van de 

kostprijs van HVC.  Woningbouw is een opgave waar een slag in gemaakt moet 

worden, ook op het gebied van sociale huur.  

De heer Streng doet de dringende oproep om  moties en amendementen zoveel 

mogelijk te bundelen. Het college wil deze vergaderopzet graag evalueren met de 

raad. Sommige moties en amendementen liggen nog niet voor. Dat maakt dat het 

college het heel lastig vindt om echt inhoudelijk op de verschillende punten in te 

gaan.  

6 
21:10 

Rvs Programmabegroting 2019 (DOC-18-097055)  
2e TERMIJN: reacties + debat n.a.v. de amendementen en moties die overwogen 
worden 
VVD: begint  met het voorstel van het CDA over de cultuurnota en heeft  niet de 
overtuiging dat de dekking uit de personeelspot een juiste dekking is om gewoon puur 
inhoudelijke activiteiten te gaan organiseren. Als die dekking erin blijft staan, dan 
zien wij niet een reden om dat te steunen. Ik denk dat daar echt wel andere 
middelen voor gevonden kunnen worden. Aangaande het buitendijks parkeren, wat 
GemeenteBelangen en PvdA brengen: ja, daar zijn wij erg voorstander van om daar 
nu alvast een bedrag voor te gaan reserveren. Om dat wij denken ook dat het 
parkeren op dat terrein buiten de stad, dat dat echt een must is. Nog los van de 
discussie wat je allemaal gaat doen in de binnenstad, waar we ook op korte termijn 
hopen meer duidelijkheid over te krijgen. Het thema Duurzaamheid zag ik dat 
GroenLinks het idee had om, maatschappelijk vastgoed te gaan verduurzamen. Die 
willen dat bedrijven meer gaan doen, dat bedrijven hun daken ter beschikking gaan 
stellen. Vrijwillig is dit prima. Maar wij worden er wel wat huiverig voor als dat 
straks gaat betekenen dat de gemeente dingen moet gaan afdwingen bij 
ondernemers, dat ze dat verplicht moeten gaan doen. D66 komt met een 
woningbouw motie. Prima om een aanvalsplan te ontwikkelen om meer woningen te 
bouwen. Daarvan is de VVD altijd een medestander, maar  op het moment dat daar 
dingen in staan over dat  geen extra inwoners van buiten worden aangetrokken, dan 
haken wij daar wel op af.  De gemeenteraad heeft altijd in meerderheid in allerlei 
woningbouwplannen gezet dat die krimp bestreden moet worden en dat er gebouwd 
moet worden zodat er woningen waren voor jongeren; zodat er starters konden 
komen, er gezinnen waren en dergelijke. En dat we dus ook gezinnen vanuit de 
Randstad hiernaartoe willen halen, juist om die bevolkingskrimp te bestrijden. Maar 
wij willen absoluut meedenken over de bouw van meer woningen, dus heel positief 



daarover. Ook over een plan over het verlagen van de heffingen is de VVD positief. 
Ook de rioolheffing kan wat ons betreft op de lange termijn lager worden. En om dat 
stapsgewijs aan de pakken, lijkt ons heel goed. De formatieuitbreiding van de 
ChristenUnie is de VVD nieuwsgierig naar wat dan de precieze onderdelen zijn die de 
ChristenUnie voorstelt om niet te doen en welke wel. De VVD is hier ook kritisch op, 
maar niet per se van mening dat al de voorstellen die gedaan worden niet goed zijn. 
Het voorstel van GemeenteBelangen om de kleine verenigingen een hogere 
subsidiebudget te geven, maar wel het subsidieplafond gelijk te houden, maakt dat 
andere verenigingen daarvan de dupe worden. Dat hoeft niet  verkeerd te zijn.   
ChristenUnie: Het vervelende is dat de ambtenarenformatie op 4, 5 posten verdeeld 
is, waardoor het nog wel een puzzel is. 790k voor uitbreiding van personeel, waarbij 
80k plus ook nog een keer op het generatiepact zit. Positief over CDA en de 
cultuurnota, mogelijk met een andere dekking. Woningbouw graag combineren met 
arbeidsmigrantenproblematiek. Particuliere huizen worden onttrokken aan de 
huizenmarkt. Graag integraal benaderen, waarbij het gaat om arbeidsmigranten die 
huisvesting nodig hebben en onze huisvesting in zijn algemeenheid. Ook voor 
jongeren. In Andijk, maar ook in andere dorpen zien wij een trend komen dat er heel 
veel huizen opgekocht worden, waarop 4-5 Polen zitten.  Het consultatiebureau in 
Andijk zou ergens anders geplaatst kunnen worden. Ik wacht de motie af en daar 
zouden we in mee kunnen gaan, want dat gebouwtjes ook wel een beetje armoedig 
aan het worden.  Accommodatiebeleid: het antwoord van de wethouder is 
teleurstellend.  Er wordt wederom een ton gevraagd. Het is teleurstellend dat er nog 
een ton voor nodig is om het accommodatiebeleid te maken, maar de fractie zal 
meegaan wanner  het versterkt wordt, maar wel met  een hele harde einddatum op 
zeer korte termijn. CU zal een amendement indienen op post 22  die te maken heeft 
met het verplaatsen van het tennisveld.  
GemeenteBelangen: houdt het  bij vijf thema’s. GemeenteBelangen onderstreept het 
belang van betaalbare woningbouw in alle kernen, dus ook de kleinere dorpen in 
onze gemeente. Het voorbeeld van tiny houses, spreekt  aan. Het gaat ook om de 
dorpen vitaal te houden. De focus op het provinciehuis ligt toch erg op de Randstad. 
Dus wij hopen dan ook alle fracties op om via partijgenoten ook te lobbyen dat we 
meer woningen deze kant op krijgen, en niet alleen die 75 die we eerst alleen 
hebben toegewezen gekregen; dat moeten er veel meer worden. Ten tweede: 
duurzaamheid. Vorig jaar is een duurzaamheidsvisie vastgesteld.  Daar dienen 
voorstellen binnen te passen. Heel belangrijk dat er een randvoorwaarde is dat er 
voldoende terugverdientijd is om al die investeringen te gaan doen. Ook 
GemeenteBelangen is voor lagere lasten en  hoopt dat het tarief van de HVC lager 
gaat worden, maar we nemen natuurlijk wel een voorschot als we nu de 
afvalstoffenheffing voor de burgers en bedrijven gaan verlagen. Wat denkt de VVD te 
gaan doen bij een tegenvaller? Uit welk budget gaan we dat dan financieren?  Het 
cultuurbeleid hebben we met de gehele raad omarmd. Echter, met de grote 
financiële vraagstukken moeten wij erg voorzichtig zijn met grote structurele 
uitgaven. Dus hier zijn wij nog enigszins terughoudend in. Accommodatiebeleid:  is 
van groot belang. Dit doen we voor de leefbaarheid van alle kernen en een ad-
hocbeleid moeten we zeker voorkomen. Voor wat betreft de vraag van de VVD 
betreffende  de jeugdsubsidies: ja,  voornamelijk de grote verenigingen zullen een 
klein bedrag gaan  inleveren. Mocht het een heel groot probleem geven, dan zullen 
we misschien moeten gaan kijken of we daar tot een overgangsregeling kunnen 
komen. In de Cultuurnota is al afgesproken dat de sport- en cultuurpas  er komt voor 
€ 20.000. 
BAMM: vindt het belangrijk dat er gekeken wordt naar duurzaamheid en participatie 
en dat er  een accommodatiebeleid komt.  
GemeenteBelangen: Reagerend op de heer Raat van de VVD over de krimp. Een 
meerderheid van de raad waaronder u zegt: dat moet je actief bestrijden. En een 
minderheid zei: hoeft niet. In het coalitieakkoord staat: we gaan met bestuurlijke 
maatregelen de krimp actief bestrijden. In het collegeprogramma las ik er niks meer 
over. De Nederlandse bevolking blijkt toch op termijn minder te krimpen en als 
totaal, horen wij uit Den Haag, nog flink te gaan groeien. Dus misschien is er wel 
helemaal geen krimp meer. CDA, onderhoud gebouwen Kleingouw, zal waarschijnlijk 
onze steun krijgen. Ook verduurzaming maatschappelijk vastgoed. Ik denk dat we dat 
gaan steunen, evenals een accommodatiebeleid.  PWF, subsidie en extra ambtenaar 
voor Duurzaam Medemblik lijkt ons zeer nuttig. Het verlagen van de ozb bij woningen 



die iets aan duurzaamheid doen, is sympathiek maar ligt moeilijk in de uitvoering. De 
VVD: steun voor de bevriezing  afvalstoffenheffing.  Overspoor: heeft de indruk dat 
er elders geld te halen is. De  VVD  over het capaciteitsgebrek bij 
bestemmingsplannen en vergunningen. Dit is akkoord.  Parkeren in Medemblik , ja, 
nuttig om voor het buitendijks parkeren iets op te nemen.  GemeenteBelangen en de 
buitenbaden, zullen wij waarschijnlijk wel steunen. 
GroenLinks: CDA scenario drie voor de cultuurnota,  wij dienen dat samen in. En wie 
er als eerste komt te staan, dat gaan we straks nog bespreken.  Kleingouw, Andijk, 
graag toelichting.  Bestrijding over die eenzaamheid is een  sympathiek punt. PWF en 
het accommodatiebeleid. Dit is belangrijk want er dienen duidelijke uitgangspunten 
te komen, met criteria en gegrond op een visie. Als het over woningen gaat, moet je 
dat integraal doen . Actualisatie van de woningbouwplannen is belangrijk. 
Arbeidsmigranten hebben  recht  op een gewone woning. Duurzaamheid: we moeten 
natuurlijk niet de grote bedrijven met grote daken verplichten.  De rol van de 
gemeente is faciliterend maar ook stimulerend.  
PW2010: alles over duurzaamheid zullen we steunen. De afvalstoffenheffing in 
Medemblik is al een van de hoogste is, ook zelfs binnen HVC-gebied. Ik vind dat dat 
gewoon lager moet worden. Het amendement van de VVD zullen wij dan ook steunen. 
De Basis op orde: de  PW2010 is eigenlijk vanaf de visie, de laatste visie, altijd heel 
positief ten opzichte van de organisatie geweest. Maar vorig jaar werd er 
bijgespijkerd en toen begon er geschoven te worden tussen de verschillende 
budgetten, werd het voor ons onduidelijk. En toen hebben wij voor het eerst een 
kritisch geluid laten horen. En nu staat er letterlijk in de programmabegroting dat we 
de vierde wethouder extra personeelsinzet vraagt. Dat  geldt ook voor het Huis van 
Medemblik. Het is inderdaad zo dat het personeel moet goed gehuisvest zijn, maar 
daar waar wij vorig jaar al verrast waren met een blijkbaar hoger bedrag dan begroot 
was, vind ik inderdaad ook dat je nu voorlopig eventjes moet kijken. En wij steunen 
dat , wat de VVD al rondgestuurd heeft. Wat betreft die woningbouw in kleine 
kernen. Wij merken ook dat jongeren dat graag willen en vandaar dat wij dat 
gekoppeld hadden aan een jongerenraad. Wij vinden dat jongeren tekort inbreng 
hebben.  Dus als er mogelijkheden zijn om een jongerenraad op te zetten of een 
jongeren, dan zou dat heel mooi zijn om die mensen zo tot 25 jaar bijvoorbeeld mee 
te nemen. De cultuurnota en scenario 3 die steunen wij ook. Want dat vinden wij 
zeker zo belangrijk dan alle sport gebeurtenissen. Wat de PWF betreft, die 
ambtenaar die achter subsidie aangaat, dat is een goed idee want daar besparen we 
ook geld mee. En evaluatie kan je dan zeker gebruiken. Het schoolmaatschappelijk 
werk wordt nog overlegd met de PvdA.  
Partij van de Arbeid, gaat op de meeste moties en amendementen niet in omdat 
eerst de inhoud bekend moet zijn.  Woningbouw. Volgens mij hebben hier jongeren 
op de stoep gestaan die duidelijk wel hebben verteld wat zij eigenlijk wilden en wat 
zij vinden van woningbouw. De oproep van GB is uit het hart gegrepen, met name 
voor de grote partijen als het om woningbouw gaat: mobiliseer de statenleden. 
Accommodatiebeleid er dient  beleid te  komen.  
PWF: over jc  Missing. Wij gaan nog een motie hierover indienen of een amendement. 
Wij vinden gewoon dat waar Missing nu zit, dat is een goeie locatie. Daar moeten ze 
blijven in principe. Moeten ze toch ergens anders naartoe, dat er gewoon een 
kwalitatief goede locatie komt die echt voor hun is, alleen, en waar ze mee uit de 
voeten kunnen. Woningbouw, zeker experimentele bouw, is PWF voorstander. 
Wellicht levert het  een extra contingent op als we experimentele bouw gaan doen 
bij de provincie. Vraag aan de VVD, bouwen in kleine kernen: viel het onder bouwen 
en kleine kernen of is het alleen bouwen in kleine kernen? De heer Raat:  Het is 
vooral bedoeld om inbreilocaties die vaak in de kleine kernen zijn, maar die hoeven 
niet per se alleen in kleine kernen. Kleinere aanvragen: transformaties van 
gebouwen, inbreilocaties, et cetera om daar capaciteit voor te krijgen.. PWF kan 
zich hierin vinden, onder voorbehoud.  Ook over het voorstel van het CDA, 
verduurzaming gemeenschappelijk vastgoed.  Oplossen parkeerproblemen, daar gaan 
we in mee. Schoolmaatschappelijk werk: eerst het voorstel zien. Net als het 
muziekonderwijs. Woningbouwbeleid: zijn ook voor. Zonnepanelen op daken, daar 
gaan we in mee. GroenLinks, D66: woningbouw. VVD: aanvalsplan; gaan we in mee. 
De formatie-uitbreiding willen we even zien, tekstueel, voordat we daar echt in 
meegaan. Afvalstoffenheffing, geen verhoging: daar zijn we ook voor. Het Huis van 
Medemblik en uitstellen, dat lijkt ons ook een goed plan. En dan de rest, dat moeten 



we gewoon allemaal even bekijken.  
 
  
Op een vraag van GB licht PWF toe: verzoekt het college met beleid te komen hoe 
het college uitbuiting van arbeidsmigranten structureel wil voorkomen en met beleid 
te komen hoe zij de handhaving met als voorbeeld Kompas wil gaan uitvoeren. Dus 
het gaat echt over de uitbuiting en over de controle. 
CDA: cultuurnota gaan we met GroenLinks optrekken  enmet PW2010 en 
ChristenUnie, want die hebben zich daar positief over uitgesproken. De VVD  zet 
vraagtekens zet bij de dekking Reserve personeel, maar wil zelf wel in wil gaan 
zetten voor de motie kleine bouwplannen. Reactie VVD :  de VVD  stelt voor om 
budget in te huren om mensen aan te nemen die bouwplannen gaan beoordelen. Dus 
dat het personeel, dus dat betaal je uit het personeelsbudget. En u stelt voor om met 
de cultuurnota, nou ja, meer cultuuractiviteiten te ondernemen en dat de betalen 
uit het personeelsbudget. Nou, dat lijkt ons niet juist. Maar wij gebruiken dat budget 
voor het doel waarvoor het ook ingesteld is, namelijk inhuur van personeel. In 
loondienst, uiteraard. Accommodatiebeleid, is  door velen genoemd. Ik vond de 
toelichting van de portefeuillehouder hierover helder en het zat ik heel duidelijk in 
de begroting dat de vraagstukken over investeringen de afgelopen jaren op 
casusniveau zijn behandeld, waar iedereen dus hier zo zijn twijfels over heeft. Dus ik 
ga er helemaal vanuit dat het college zich in gaat zetten om dat in de toekomst te 
gaan voorkomen. En ik vraag me af of we daar een aparte motie over in moet dienen. 
En het steunt me ook met mijn gedachte over de vorige raadsvergadering of 
meningvormende vergadering, dat het misschien verstandig is om het voorstel voor 
Abbekerk terug te geven in handen van de wethouder. Want in dit geval gaan we dus 
een hele grote, 3 miljoen-grote ad hoc-actie opzetten met zijn allen, terwijl er een 
accommodatiebeleid aan zit te komen. Ik ben het eens dat we niet moeten wachten 
op een langetermijn accommodatiebeleid wat betreft Abbekerk. Daar liggen we op 
één lijn met elkaar. En inderdaad, het langetermijn accommodatiebeleid is een 
vervolg op het korte termijn accommodatiebeleid. Richting  PW2010, een 
vervangingspool van zorg mensen. Reactie PW2010: er zijn systemen mogelijk om als 
bijvoorbeeld de mantelzorger ziek wordt, dat je dan wel mensen in de achterwacht 
heb zitten die dan in kunnen springen. En dat geldt alleen met mantelzorgers, maar 
er zou echt meer gedaan moeten worden om mensen voor te bereiden op het feit dat 
ze echt hulp nodig hebben.  Vervolg CDA: Buitendijks parkeren in Medemblik. Wat is 
de onderbouwing daar dan va, kan het niet als PM-post te blijven staan. Over het in 
stand houden van de consultatiebureaus in Abbekerk en Andijk. Toen is het CDA 
opgevallen hoeveel kosten Kleingouw 2 met zich meebrengt. Nu staat er voor volgend 
jaar maar liefst bijna € 30.000 opgenomen omdat pand op te knappen, terwijl er 
maar één dagdeel per week het consultatiebureau in gevestigd is. Ik ben mij ervan 
bewust dat er ook een opvoedspreekuur is en volgens mij zit ook Wonen Plus daar. 
Qua opvoedspreekuren heeft de portefeuillehouder of haar team vorig jaar al 
onderzocht of dat bij een huisarts ondergebracht kan worden. In het 
dorpshuiscentrum zit een bibliotheek.  Daar zou ook best het Wonen Plus-spreekuur 
gehouden kunnen worden.  Stel dat we nou dat maatschappelijk vastgoed aan de 
Kleingouw 2 zouden kunnen verkopen, een andere bestemming zouden kunnen geven, 
dan bespaar je dus die onderhoudskosten en de jaarlasten, die ook iets van € 17.000 
zijn – terwijl er dus maar één dagdeel per week geopend is. Het is niet dat het 
consultatiebureau ergens anders ondergebracht moet worden. Maar het CDA vraagt  
wel  onderzoek hiernaar  en onderzoek of dat onderhoud uitgesteld kan worden. 
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Rvs Subsidie(deel)plafonds 2019 (DOC-18-095637)  

Zonder beraadslaging adviseert de commissie dit agendapunt als hamerstuk 

op de raadsagenda te plaatsen. 

  

08  Sluiting  

 
 
Gewijzigd/ongewijzigd vastgesteld in de vergadering van  



BIJLAGE OVERZICHT AANGEKONDIGDE MOTIES EN AMENDEMENTEN 

 Motie/amendement Initiatief Toelichting 
01 Onderhoud gemeentelijke 

gebouwen (A) 
CDA In de planning 2019 staat een budget opgenomen 

29.000 euro voor onderhoud gemeentepand in 
Andijk door de GGD in gebruik. Fractie verzoekt 
uitstel om t.b.v het consultatiebureau met een 
betere oplossing te komen.   

02 Verduurzaming 
maatschappelijk vastgoed 
(A) 

CDA Toevoegen pag 15 Bergroting: Plan van aanpak voor 
verduurzamen van maatschappelijk vastgoed. 

03 Cultuurnota scenario 3 CDA, CU Alle acties van de Cultuurnota dienen te worden 
uitgevoerd. Activiteiten musea, cultuur en 
cultuureducatie dienen ook te worden uitgevoerd, 
daarom scenario 3 te dekken uit reservering 
Personeel. 
CU: andere dekking 

04 Accommodatiebeleid, 
bevriezen initiatieven 

PWF, CU College dient binnen 6 maanden een voorstel voor 
accommodatiebeleid te doen. Geen voorstellen aan 
raad totdat accommodatiebeleid is vastgesteld. 

05 Aanstellen ambtenaar 
binnenhalen subsidies 

PWF Europa, rijk, provincie hebben subsidies waarvan 
onvoldoende gebruik wordt gemaakt. 

06 Geen uitbreiding 
huisvesting 
arbeidsmigranten, strikte 
handhaving door Kompas 

PWF Structurele uitbreiding van huisvesting van 
arbeidsmigranten dient te worden voorkomen, 
handhaving door Kompas versterken. 

07 Verduurzamen alle 
woningen in West-
Friesland, Platform 31 als 
regioaanpak 

PWF Met alle WF-gemeenten beleid ontwikkelen om alle 
woningen binnen 30 jaar energieneutraal te maken. 
Financiering via de gemeente. Als voorbeeld 
Platform 31.  

08 Stimuleren 
duurzaamheids- 
maatregelen woningen en 
verlagen OZB 

PWF Verzoekt het college om een voorstel om bij 
bewoners die hun woning duurzaam hebben 
gemaakt de OZB te verlagen. Nu dreigt de OZB 
waarde juist te stijgen. 

09 Verminderen externe 
inhuur (M) 

PWF Verzoekt college inhuur te minimaliseren en 
uitvoering door eigen organisatie te stimuleren. 
Voor structurele problemen de raad een voorstel te 
doen.  

10 Leges commerciële 
evenementen 
kostendekkend 

PWF Voor commerciële partijen dienen de leges bij 
evenementen kostendekkend te zijn. 

11 Pas op de plaats 
bijeenkomsten en borrels 

PWF Verzoekt college pas op de plaats te maken bij het 
organiseren van feestelijke activiteiten en borrels. 

12 Een verlicht wandelpad in 
elke  kern 

PWF Draagt het college op verlichte wandelpaden in alle 
kernen aan te leggen om ook in de wintermaanden 
beweging door inwoners mogelijk te maken. 

13 Aanpak 
parkeerproblematiek 
Medemblik, van P.M. naar 
budget 

PvdA Samen met GB aanpakken parkeerprobleem in 
Medemblik 

14 Schoolmaatschappelijk 
werk 

PvdA/ 
PW2010 

Schoolmaatschappelijk werk van P.M. post naar een 
budget, om dit daadwerkelijk mogelijk te maken. 

15 Extra inzet 
duurzaamheidsmaatregel
en, geen 
energierarmoede, 
stimuleren inzet LTO en 
ondernemers. 

PvdA Verduurzaming van woningen en maatschappelijk 
vastgoed. Energiearmoede, Met LTO en 
ondernemersorganisaties zonnepanelen op daken. 

16 Inzet muziekschool in 
basisonderwijs 

PW2010 Inzet van muziekscholen in het basisonderwijs. 

17  Poule vervangende 
mantelzorg (M) 

PW2010 Direct inzetbare mensen om zorg en hulp op zich te 
nemen, wanneer hulp van mantelzorgers wegvalt. 



 18 Afvalstoffenheffing 
bevriezen 

PW2010 Zie motie VVD 

19 Geen 5 ton voor 
gemeentelijke 
organisatie 

PW2010  

20 Verruiming 
huisvestingsbeleid voor 
jongeren en starters 

PW2010 Betere mogelijkheden voor starters en jongeren 
bijvoorbeeld de bouw van tiny-houses. Hierbij dient 
een nog op te zetten jongerenraad te worden 
betrokken 

21 Stimuleren alle woningen 
verduurzamen + 
maatschappelijk vastgoed 

GL Zie 15 

Bedrijven die veel gas gebruiken stimuleren tot 
ander energiegebruik 

22 Actualiseren 
woningbouwprogramma 

GL Kleinere en goedkopere woningen (met D66) 

23 Cultuurnota scenario 3, 
dekking 30.000 
kernenbeleid 

GL 30.000,- euro over hevelen uit kernenbudget, zodat 
nog 70.000,- gedekt moet worden. 
Met CDA 

24 Accommodatiebeleid op 
korte termijn 

GL Zie PWF 

25 Plan van aanpak verlaging 
heffingen in 2019 

D66  

26 Bouwprogramma korte en 
langere termijn. 
  

D66 De VVRE dient een aanvalsplan op te stellen en na 
te gaan op welke locaties snel gebouwd kan worden. 
Op langere termijn dient duidelijkheid te komen 
over al dan niet krimp, het effect van overloop 
vanuit Randstad, hardheid van cijfers nagaan. 

27 Duurzaamheid voor en 
door iedereen   

D66 Zie PvdA 

28 Gevolgen BTW 
sportbesluit buitenbaden  
(M) 

GB Tegemoetkomen buitenbaden bij nieuwe BTW-regels 

29 AED de basis op orde (M) GB Actiever AED-beleid met name in Wervershoof, 
Onderdijk en Zwaagdijk-Oost 

30 Subsidie jeugdsport (M) GB Jeugdsubsidies voor kleine verenigingen verhogen 
van 500 naar 1000 euro 

31 Prestatie indicator 
cultuurbeleid Scenario C  
 

GB Cultuurbeleid ook richten op schooljeugd 
(scenario 3) 

32 Parkeren Medemblik 
buitendijks invoeren in 
2019 

GB De P.M. post in de begroting dient een budget te 
zijn, zodat in 2019 de parkeervoorziening 
gerealiseerd kan worden 

33 Beperken uitbreiding 
gemeentelijke 
organisatie  

CU De post formatieuitbreiding van € 790.000,- en de 
post Generatiepact van € 80.000,-  dient beperkt te 
worden.  

34 Bevriezen 
afvalstoffenheffing 

VVD, CU In afwachting van het resultaat van de aanbesteding  
Dienstverleningsovereenkomst dient de heffing niet 
meer te stijgen. 

35 Bevriezen uitvoering Huis 
van Medemblik 

VVD  

36 Overspoor aansluiten op 
A7 

VVD  

37 Stimuleren snelle bouw in 
kleine kernen, extra 
formatie 

VVD  


